
 

 

Verslag van de vergadering van 11.09.23. 
 
Aanwezig:  Jo Haenen, John Nissen, Nicole Timmermans, Dorien van Meel, Cees Bontekoe,      
                        Anneke Veelen, Jos Mous, Willem Vellema, Els Kneefel (kandidaat lid ASD),  
                        Sonja Thissen  (gemeente) 
Afwezig mk:  Anke Dohmen 
Gasten:           Gerrion van Elmpt, Jo van Kruchten 
 
Concept verslag: 12-09-2023, John Nissen 
Vastgesteld op: 2-10-2023 
 
AGENDA: 

1. Opening.  
Jo opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, met name Els Kneefel en 
de gasten Gerrion van Elmpt en Jo van Kruchten.  Alle aanwezigen stellen zich kort 
voor. 

 
2. Voorstellen Tom Smeets.  

Dit agendapunt wordt doorgeschoven naar een volgende vergadering. 
 

3. Info over de bibliotheken in Roerdalen. 
Pim van Luijtelaar geeft via Teams aan dat op de bibliotheken te veel bezuinigd is en dat 
moet gecorrigeerd worden.  Een bieb moet laagdrempelig zijn en ook zaken als 
laaggeletterdheid, hulp op ICT-gebied en bediening GSM aanpakken. Hiervoor komt 
een rijkssubsidie van € 66.000,- p/j beschikbaar. In Roerdalen zijn 12 voorzieningen : 6 
burgerbiebs en 6 op de basisscholen. Voorstel is om één burgerbieb om te bouwen tot 
een professioneel gerunde bieb ( 15 uren).   
De Adviesraad constateert dat er blijkbaar reeds ingezet wordt op een bepaalde locatie 
en dat  het eerdere voorstel van de Adviesraad om de inwoners om input te vragen (nog) 
niet is opgepakt. Bovendien lijken de voorwaarden van de SPUK nog niet helder en de 
Adviesraad vraagt zich dan ook af wat de toegevoegde waarde van het delen van de info 
op dit moment is. Over de nadere eisen en invulling worden we t.z.t. geïnformeerd. 
 

 
4. Concept projectplan jeugd- en jongerenbeleid. 

Anandi Stassen geeft via Teams aan dat een begin is gemaakt met projectmatig werken. 
De ambtenaren volgen hier binnenkort een cursus over. Het concept projectplan jeugd 
en jongerenbeleid wordt globaal besproken. De Adviesraad geeft aan dat dit nog geen 
projectplan genoemd mag worden en dat er nog de nodige aanvullingen gemaakt 
moeten worden.. De ASD benadrukt het belang voor de opdracht van het project en dat 



 

 

je je steeds moet afvragen: Wat is het doel ? Wat heb ik bereikt ?  En dan de volgende 
trede op de trap naar boven maakt. 

:  
5. Inbreng nieuwe punten en vaststellen definitieve agenda. 

Er zijn geen nieuwe punten. De agenda wordt vastgesteld. 
 

 
6. Begroting 2024. 

De concept-begroting wordt vastgesteld.  Opgemerkt wordt dat het lidmaatschap van de 
Koepel erg duur is en dat de cursussen/workshops niet altijd de kwaliteit hebben die 
verwacht wordt.  

 
7. Sollicitatiecommissie nieuwe voorzitter ASD. 

Jos Mous, Anneke Veelen,  Nicole Timmermans en een beleidsmedewerker van de 
gemeente vormen de sollicitatiecommissie. 
 
Ingebrachte  en geagendeerde nieuwe punten.  
Er zijn geen nieuwe punten. 

 
8. Vaststelling  van het verslag van de laatste vergadering. 

Het verslag van de vergadering van 19.06.23 wordt tekstueel vastgesteld 
 

9. Werkgroepen. 
De werkgroep Jeugd en Eenzaamheid heeft in de vakantie een gesprek gehad met Jo 
over het feit dat veel dingen erg traag en langzaam lopen. Afgesproken wordt dat een 
werkgroep een voorstel van een advies aan de leden van de ASD rondstuurt. De leden 
geven hier schriftelijk al dan niet commentaar op en dat wordt in de vergadering van de 
ASD besproken en afgehandeld.  (zie verder in Rondvraag) 
De andere werkgroepen hebben geen bijeenkomst gehad. 

 
10. Bespreken open acties en bijwerken actiebesluitenlijst. 

Jo heeft o.a. met Sonja en andere ambtenaren een gesprek gehad over de actie en 
besluitenlijst. Afgesproken is dat deze lijst in het organisatorisch overleg besproken 
wordt. Bij de vergaderingen van de ASD is in principe een beleidsmedewerker 
aanwezig.  
  
  79: armoedebeleid: blijft staan. 
114: stroomschema: evaluatie volgt nog. 
123: wacht nog steeds op antwoord. 
136 + 141 + 144: zorgverlening: hoe nu verder ? 



 

 

154: bankafschriften: wanneer gaat het in ?  Informeer de inwoners actief ! 
155: kan weg. 
156: is afgesloten. 
157: wij wachten op antwoord. 
158: afsluiten. 
159: regiovisie Meedoen en Wonen. Waarom komt er geen vervolg ? 
160: Schuldhulp Kredietbank Limburg. Deelnemende gemeenten bijwerken bij KBL 

 
161: wachten op bericht over hoe meer terechte kwijtscheldingen te krijgen bij BSgW . 

 
11.  Rondvraag 

 N.a.v. de opmerking van Sonja om minder OA’s te sturen vraagt Jos naar de reden.   
      Sonja: de beantwoording kost enorm veel tijd en werk. Het is veel handiger  
     als Sonja gelijk bij de vraagstelling betrokken wordt. Er dient zorgvuldig naar de    
     vraag gekeken te worden. Bij belangrijke acties zullen waar nodig schriftelijk OA’s  
     gestuurd  worden.      

 Sonja deelt mee dat zij een andere functie heeft gekregen. Onze punten worden 
belegd in het technisch organisatorisch overleg  

 
       Jo bedankt Sonja voor de prettige samenwerking in de afgelopen jaren en wenst haar 
       veel succes. 
 

12. Sluiting. 
Jo bedankt iedereen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 
  
  
 

   
 

 


